
Zápisnica 
 
Prítomní: Filip Rázga (prezident klubu) 
  Jana Minaroviech (generálny sekretár klubu) 

Matúš Löw 
Martina Löwová 
Benedikt Nagy 
Boris Orság 
Filip Orság 

  Ľubica Semanová 
Matúš Turčík 
Juraj Šafarík 

 
Zápisnica zapísaná dňa 22.12.2013 na zasadnutí členskej schôdze klubu Kensei Dojo 
Senec (ďalej len klub). 
 
Program zasadnutia: 
 

1) Hodnotenie chodu klubu a jednotlivých členov za uplynulé obdobie, jeho aktivity 
a rozvoj. Privítanie nových členov klubu. 

2) Zotrvanie v SFK. 
3) Organizovanie medzinárodného seminára kenjutsu. 
4) Vízie, ciele a smerovanie klubu do budúcnosti; plánované akcie na rok 2014. 

 
Závery zo zasadnutia: 
 

1) Prezident klubu zhodnotil aktivity klubu za rok 2013 – predovšetkým všetky 
sústredenia a semináre, ktorých sa klub zúčastnil. Vyzdvihol seminár kenjutsu vo 
Francúzsku a karate sústredenie v Liptovskom Mikuláši. Prezident privítal nových 
členov a oboznámil ich s ich povinnosťami a právami. Súčasne nám oznámil, že 
členské poplatky sa v roku 2014 nemenia. Od septembra začali cvičenia pre deti. 

 
2) Prítomní členovia pristúpili k hlasovaniu o ďalšom zotrvaní klubu v Slovenskej 

federácii karate. Počtom hlasov 5:2 (traja sa zdržali hlasovania) bolo 
odhlasované, že klub Kensei Dojo Senec nebude členom Slovenskej federácie 
karate. 

 
3) 13.-17.8.2014 sa uskutoční v Senci medzinárodný seminár kenjutsu, s účasťou 

zahraničných cvičencov japonského šermu. Prítomní prediskutovali celkové 
organizovanie seminára. Prezident klubu apeloval na aktívnu účasť na seminári. 

 
4) Prezident klubu uviedol ako hlavný plán a víziu do budúcnosti, neustále 

skvalitňovanie výuky, prístup k informáciám a progres. 
 
 
 
 
Zapísala Jana Minaroviech, 22.12.2013 v Senci. 
 
Filip Rázga                                             Jana Minaroviech  


